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BEHANDLET

Ny barneskole på Hommersåk, tidspunkt for bygging av stor

idrettshall.

Saken om ny idrettshall i Hommersåk skal opp til politisk

behandling i kommunestyret i april.

Det er utredet to alternativer for bygging av hallen.

Alternativ 1: Idrettshall samtidig og under skolen.

Alternativ 2: Idrettshall etter at skolen er bygget

Vedtak i Samarbeidsutvalget:

1. Samarbeidsutvalget mener at det helt nødvendig at hallen

blir bygget samtidig med skolen.

● Utredningen viser at at det ikke vil bli plass til

kroppsøving i hall for de yngste elevene dersom hallen

blir bygget på senere tidspunkt. Dette vil føre til at

kroppsøvingsundervisningen for disse elevene blir

utendørs, noen som vi ser på som svært ugunstig.

● Den nye skolen vil få en stor SFO. Hallen er viktig for å

få en god organisering av SFO.

● Bygging av hall senere vil føre til at uteområdet blir

mindre.
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● Bygging av hall senere vil føre til at skolen i en lang

periode blir en byggeplass, med de farer som dette vil

medføre for elevene.

●

2. Dobbel spilleflate

Noen av idrettslagene i bydelen ønsker en hall med dobbel

spilleflate. Samarbeidsutvalget støtter dette ønsket.

● Hallkapasitet i bydelen vil større. Behovet for flere

aktiviteter er stor i bydelen.

● Det vil øke kapasiteten til kroppsøvingsfaget.

● Gir rom til flere aktiviteter som f.eks klatrevegg o.l.

● Blir større arealer til SFO.

Skoleskyss for elever i Bersagelveien

Foreldre i området Bersagelveien/Eltervåg klager på tilbudet

om skoleskyss. Skoleskyssen fra dette området setter av

elevene kl.07.40. Dette er 40 min før skolen starter. Elevene

får dermed ca en time reise/ventetid før skolen starter. Det

er Kolumbus som setter opp rutene og styrer disse.

Skolen har mulighet til å slippe elevene inn fra 07:40, slik at de

ikke må vente ute.

Vedtak:

Samarbeidsutvalget mener at det er uheldig at elever har så

lang reise/ventetid. Samarbeidsutvalget ber om at

skysstilbudet til disse elevene bedres.

Dokument1 Side 2 av 2


